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Protokół Nr XVI1/2025 

z XVII sesji Rady Powiatu Kolskiego 

z dnia 30 kwietnia 2025r.

XVII sesja Rady Powiatu Kolskiego odbyła się 30 kwietnia 2025r, w sali 102 Starostwa 

Powiatowego w Kole i trwała od godz. 13.00 do godz. 14.40

1. Otwarcie sesji

Obrady otworzył Przewodniczący Rady Powiatu Kolskiego Ryszard Kasiorek.

2. Powitanie gości

Przewodniczący rady powitał radnych, naczelników, kierowników służb, jednostek i wszystkich 

obecnych. Przewodniczący rady poinformował uczestników sesji, że obrady są rejestrowane za 

pomocą urządzeń nagrywających obraz i dźwięk.

3. Stwierdzenie quorum

Przewodniczący stwierdził, że na ustawowy stan 21 radnych w XVII sesji udział bierze 19 

radnych, co stanowi quorum do prawomocności obrad i podejmowania uchwał.

Obecni: Banasiak Waldemar, Brzeziński Lech, Kasiorek Ryszard, Koligot Waldemar, 

Kropidłowski Robert, Królasik Łukasz, Ławniczak Rafał, Marciniak Marek, Michalska Anna, 

Niestrawska Aneta, Ochędalska Ewa, Pietrzak Grzegorz, Piorun Radomir, Politańska Agnieszka, 

Szarecki Zbigniew, Tomczak Henryk, Tomicki Marek, Wasiak Zenon, Wieczorek Dorota.

Nieobecni; Kozajda Mariusz, Świątek Marek

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

4. Przyjęcie protokół z XVI sesji

Nikt nie wniósł uwag do protokołu, wobec powyższego Przewodniczący rady poddał pod 

głosowanie protokół z XVI sesji Rady Powiatu Kolskiego.

Wyniki głosowania: głosowało 19 radnych.



ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2.

Wyniki imienne:

ZA (19)

Banasiak Waldemar, Brzeziński Lech, Kasiorek Ryszard, Koligot Waldemar, Kropidłowski Robert, 

Królasik Łukasz, Ławniczak Rafał, Marciniak Marek, Michalska Anna, Niestrawska Aneta, 

Ochędalska Ewa, Pietrzak Grzegorz, Piorun Radomir, Politańska Agnieszka, Szarecki Zbigniew, 

Tomczak Henryk, Tomicki Marek, Wasiak Zenon, Wieczorek Dorota.

PRZECIW: (0)

WSTRZYMUJĘ SIĘ: (0)

BRAK GŁOSU: (0)

Nieobecni na sesji (2)

Kozajda Mariusz, Świątek Marek

Protokół z XVI sesji Rady Powiatu Kolskiego został przyjęty jednogłośnie. Wydruk z głosowania 

imiennego stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

5. Propozycje do porządku obrad

Nikt nie zgłaszał uwag do proponowanego porządku obrad.

Porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Powiatu.

2. Powitanie.

3. Stwierdzenie quorum

4. Przyjęcie protokołu z XVI sesji.

5. Propozycje do porządku obrad.

6. Informacja Starosty z działalności międzysesyjnej Zarządu.

7. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach.

8. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Powiatu Kolskiego na 2025r.

9. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Kolskiego na lata 2025-2029.

10. Podjęcie uchwały w sprawie skargi Pana M.K. na działania Starosty Kolskiego.

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w roku 2025 Gminie Dąbie na 
realizację zadania z dziedziny upowszechniania dóbr kultury wykonywanego przez Miejsko- 
Gminny Ośrodek Kultury i Bibliotekę Publiczną w Dąbiu.



12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w roku 2025 Gminie Kłodawa 
na realizację zadania z dziedziny upowszechniania dóbr kultury wykonywanego przez Gminny 
Ośrodek Kultury w Kłodawie.

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w roku 2025 Gminie Miejskiej 
Koło na realizację zadania z dziedziny upowszechniania dóbr kultury wykonywanego przez 
Muzeum Technik Ceramicznych w Kole.

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w roku 2025 Gminie Przedecz 
na realizację zadania z dziedziny upowszechniania dóbr kultury wykonywanego przez Miejsko 
- Gminny Ośrodek Kultury w Przedczu.

15. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Powiatu Kolskiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie za 2024r.

16. Sprawozdanie z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Kole za 2024r.

17. Informacja z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów za 2024r.

18. Ocena zasobów pomocy społecznej w Powiecie Kolskim za 2024r.

19. Wolne głosy i wnioski.

20. Zamknięcie obrad.

6. Informacja Starosty z działalności międzysesyjnej Zarządu.

Starosta Robert Kropidłowski przedstawił informację z działalności wydziałów i jednostek 

zespolonych za m-c kwiecień. Materiały te stanowią załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

7. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach.

Przewodniczący rady poinformował, że nie wpłynęły od radnych żadne interpelacje i zapytania.

8. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Powiatu Kolskiego na 2025r.

Skarbnik Zygmunt Sołtysiak poinformował, że projekt uchwały był omawiany na merytorycznej 

Komisji Budżetu i Finansów. Przedstawił najważniejsze zmiany w zakresie udzielonych 

Powiatowi dotacji celowych oraz dodatkowe zmiany, które powstały po terminie przesłania 

projektu uchwały radnym. Stanowią one załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

\N dyskusji nie zabrał nikt głosu.

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Ryszard Kasiorek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie powiatu kolskiego na 2025r.

Wyniki głosowania: głosowało 19 radnych.

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2.



Wyniki imienne:

ZA (19)

Banasiak Waldemar, Brzeziński Lech, Kasiorek Ryszard, Koligot Waldemar, Kropidłowski Robert, 

Królasik Łukasz, Ławniczak Rafał, Marciniak Marek, Michalska Anna, Niestrawska Aneta, 

Ochędalska Ewa, Pietrzak Grzegorz, Piorun Radomir, Politańska Agnieszka, Szarecki Zbigniew, 

Tomczak Henryk, Tomicki Marek, Wasiak Zenon, Wieczorek Dorota.

PRZECIW: (0)

WSTRZYMUJĘ SIĘ: (0)

BRAK GŁOSU: (0)

Nieobecni na sesji (2)

Kozajda Mariusz, Świątek Marek

Wydruk z głosowania imiennego stanowi załqcznik nr 5 do niniejszego protokołu.

Uchwała została podjęta, oznaczona Nr XVI1/100/2025 i stanowi załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu.

9. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Kolskiego na lata 2025-2029,

Skarbnik Zygmunt Sołtysiak przedstawił projekt uchwały. Zmiany głównie dotyczą aktualizacji i 

dostosowania limitów zobowiązań przedsięwzięć zawartych w WPF do zakresu ich realizacji. 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było.

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Ryszard Kasiorek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Kolskiego na lata 2025- 

2029.

Wyniki głosowania: głosowało 19 radnych.

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2.

Wyniki imienne:

ZA (19)

Banasiak Waldemar, Brzeziński Lech, Kasiorek Ryszard, Koligot Waldemar, Kropidłowski Robert, 

Królasik Łukasz, Ławniczak Rafał, Marciniak Marek, Michalska Anna, Niestrawska Aneta, 

Ochędalska Ewa, Pietrzak Grzegorz, Piorun Radomir, Politańska Agnieszka, Szarecki Zbigniew, 

Tomczak Henryk, Tomicki Marek, Wasiak Zenon, Wieczorek Dorota.



PRZECIW: (0)

WSTRZYMUJĘ SIĘ: (0)

BRAK GŁOSU: (0)

Nieobecni na sesji (2)

Kozajda Mariusz, Świątek Marek

Wydruk z głosowania imiennego stanowi załqcznik nr 7 do niniejszego protokołu.

Uchwała została podjęta, oznaczona Nr XVII/101/2025 i stanowi załqcznik nr 8 do 

niniejszego protokołu.

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M.K. na działania Starosty 

Kolskiego.

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odczytał projekt uchwały wraz z 

uzasadnieniem. Skarga zostaje uznana za bezzasadną.

W dyskusji na projektem uchwały głos zabrał radny Waldemar Koligot, który zapytał jakie 

czynności administracyjne zostały wszczęte w sprawie? Zdaniem radnego odpowiedź na pismo 

Skarżącego powinna być udzielona zgodnie z przepisami KPA, czyli w ciągu 30 dni, więc termin 

na odpowiedź został przekroczony. Zdaniem radnego należało poinformować Pana M.K. 

zgodnie z art. 36 KPA o przedłużeniu terminu na udzielenie odpowiedzi i powodach przyczyny 

takiego stanu. Według radnego skarga jest zasadna.

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zaznaczył, że skarga została przez Komisję 

uznana za bezzasadną z uwagi, na fakt, że udzielenie pełnej i poprawnej odpowiedzi na zadane 

przez Pana M.K. pytania wymagały dokonania uzgodnień z pracownikami Powiatowego Zarządu 

Dróg w Kole, którzy posiadają kompetencję w zakresie poszczególnych kwestii. Korespondencja 

ze Skarżącym jest prowadzona od 2016r. Ostatecznie odpowiedź została przesłana Skarżącemu. 

Komisja wzięła również pod uwagę fakt, że pismo Pana M.K. należy zakwalifikować jako wniosek 

o udostępnienie informacji publicznej.

Przewodniczący Rady Ryszard Kasiorek zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M.K. na działania Starosty Kolskiego.

Wyniki głosowania: głosowało 19 radnych.

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2.

Wyniki imienne:

ZA (19)



Banasiak Waldemar, Brzeziński Lech, Kasiorek Ryszard, Królasik Łukasz, Ławniczak Rafał, 

Marciniak Marek, Michalska Anna, Niestrawska Aneta, Ochędalska Ewa, Pietrzak Grzegorz, 

Piorun Radomir, Politańska Agnieszka, Szarecki Zbigniew, Tomczak Henryk, Tomicki Marek, 

Wasiak Zenon, Wieczorek Dorota.

PRZECIW: (1)

Koligot Waldemar

WSTRZYMUJĘ SIĘ: (1)

Kropidłowski Robert

BRAK GŁOSU: (0)

Nieobecni na sesji (2)

Kozajda Mariusz, Świątek Marek

Wydruk z głosowania imiennego stanowi załqcznik nr 9 do niniejszego protokołu.

Uchwała została podjęta, oznaczona Nr XVII/102/2025 i stanowi załącznik nr 10 do 

niniejszego protokołu.

Ad 11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w roku 2025 Gminie Dąbie 

na realizację zadania z dziedziny upowszechniania dóbr kultury wykonywanego przez 

Miejsko- Gminny Ośrodek Kultury i Bibliotekę Publiczną w Dąbiu.

Projekt przedstawił wicestarosta Lech Brzeziński. Proponuje się udzielenie z budżetu Powiatu 

Kolskiego pomocy finansowej Gminie Dąbie z przeznaczeniem na realizację zadania z dziedziny 

upowszechniania dóbr kultury, wykonywanego przez Miejsko - Gminny Ośrodek Kultury i 

Bibliotekę Publiczną w Dąbiu pod nazwą: „Organizacja imprezy plenerowej pn. XVIII Dzień 

Ogórka" w wysokości 8.000 zł.

Dyskusji nad projektem uchwały nie było.

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Ryszard Kasiorek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej w roku 2025 Gminie Dąbie na realizację zadania z dziedziny 

upowszechniania dóbr kultury wykonywanego przez Miejsko- Gminny Ośrodek Kultury i 

Bibliotekę Publiczną w Dąbiu.

Wyniki głosowania: głosowało 19 radnych.

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2.

Wyniki imienne:



ZA (19)

Banasiak Waldemar, Brzeziński Lech, Kasiorek Ryszard, Koligot Waldemar, Kropidłowski Robert, 

Królasik Łukasz, Ławniczak Rafał, Marciniak Marek, Michalska Anna, Niestrawska Aneta, 

Ochędalska Ewa, Pietrzak Grzegorz, Piorun Radomir, Politańska Agnieszka, Szarecki Zbigniew, 

Tomczak Henryk, Tomicki Marek, Wasiak Zenon, Wieczorek Dorota.

PRZECIW: (0)

WSTRZYMUJĘ SIĘ: (0)

BRAK GŁOSU: (0)

Nieobecni na sesji (2)

Kozajda Mariusz, Świątek Marek

Wydruk z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.

Uchwała została podjęta, oznaczona Nr XVII/103/2025 i stanowi załącznik nr 12 do 

niniejszego protokołu.

Ad 12. Analiza projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w roku 2025 

Gminie Kłodawa na realizację zadania z dziedziny upowszechniania dóbr kultury 

wykonywanego przez Gminny Ośrodek Kultury w Kłodawie.

Projekt przedstawił wicestarosta Lech Brzeziński. Proponuje się udzielenie z budżetu Powiatu 

Kolskiego pomocy finansowej Gminie Kłodawa z przeznaczeniem na realizację zadania z 

dziedziny upowszechniania dóbr kultury, wykonywanego przez Gminny Ośrodek Kultury pod 

nazwą: „VI Kłodawskie Spotkanie z Folklorem".

w wysokości 4.000 zł.

Dyskusji nad projektem uchwały nie było.

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Ryszard Kasiorek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej w roku 2025 Gminie Kłodawa na realizację zadania z dziedziny 

upowszechniania dóbr kultury wykonywanego przez Gminny Ośrodek Kultury w Kłodawie.

Wyniki głosowania: głosowało 19 radnych.

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2.

Wyniki imienne:

ZA (19)



Banasiak Waldemar, Brzeziński Lech, Kasiorek Ryszard, Koligot Waldemar, Kropidłowski Robert, 

Królasik Łukasz, Ławniczak Rafał, Marciniak Marek, Michalska Anna, Niestrawska Aneta, 

Ochędalska Ewa, Pietrzak Grzegorz, Piorun Radomir, Politańska Agnieszka, Szarecki Zbigniew, 

Tomczak Henryk, Tomicki Marek, Wasiak Zenon, Wieczorek Dorota.

PRZECIW: (0)

WSTRZYMUJĘ SIĘ: (0)

BRAK GŁOSU: (0)

Nieobecni na sesji (2)

Kozajda Mariusz, Świątek Marek

Wydruk z głosowania imiennego stanowi załqcznik nr 13 do niniejszego protokołu.

Uchwała została podjęta, oznaczona Nr XVI1/104/2025 i stanowi załącznik nr 14 do 

niniejszego protokołu.

Ad 13. Analiza projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w roku 2025 

Gminie Miejskiej Koło na realizację zadania z dziedziny upowszechniania dóbr kultury 

wykonywanego przez Muzeum Technik Ceramicznych w Kole.

Projekt przedstawił wicestarosta Lech Brzeziński. Proponuje się udzielenie z budżetu Powiatu 

Kolskiego pomocy finansowej Gminie Miejskiej Koło z przeznaczeniem na realizację zadania z 

dziedziny upowszechniają dóbr kultury, wykonywanego przez Muzeum Technik Ceramicznych 

w Kole pod nazwą: „Ziemia Kolska w wojnie 1920 roku" w wysokości 4 000 zł.

Dyskusji nad projektem uchwały nie było.

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Ryszard Kasiorek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej w roku 2025 Gminie Kłodawa na realizację zadania z dziedziny 

upowszechniania dóbr kultury wykonywanego przez Gminny Ośrodek Kultury w Kłodawie.

Wyniki głosowania: głosowało 19 radnych.

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2.

Wyniki imienne:

ZA (19)

Banasiak Waldemar, Brzeziński Lech, Kasiorek Ryszard, Koligot Waldemar, Kropidłowski Robert, 

Królasik Łukasz, Ławniczak Rafał, Marciniak Marek, Michalska Anna, Niestrawska Aneta, 



Ochędalska Ewa, Pietrzak Grzegorz, Piorun Radomir, Politańska Agnieszka, Szarecki Zbigniew, 

Tomczak Henryk, Tomicki Marek, Wasiak Zenon, Wieczorek Dorota.

PRZECIW: (0)

WSTRZYMUJĘ SIĘ: (0)

BRAK GŁOSU: (0)

Nieobecni na sesji (2)

Kozajda Mariusz, Świątek Marek

Wydruk z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.

Uchwała została podjęta, oznaczona Nr XVII/105/2025 i stanowi załącznik nr 16 do 

niniejszego protokołu.

Ad 14. Analiza projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w roku 2025 

Gminie Przedecz na realizację zadania z dziedziny upowszechniania dóbr kultury 

wykonywanego przez Miejsko - Gminny Ośrodek Kultury w Przedczu.

Projekt przedstawił wicestarosta Lech Brzeziński. Proponuje się udzielenie z budżetu Powiatu 

Kolskiego pomocy finansowej Gminie Przedecz z przeznaczeniem na realizację zadania z 

dziedziny upowszechniania dóbr kultury, wykonywanego przez Miejsko-Gminny Ośrodek 

Kultury w Przedczu pod nazwą: „Kujawskie Sypanie Wzorów Piaskiem" w wysokości 3.500 zł. 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było.

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Ryszard Kasiorek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej w roku 2025 Gminie Przedecz na realizację zadania z dziedziny 

upowszechniania dóbr kultury wykonywanego przez Miejsko- Gminny Ośrodek Kultury w 

Przedczu.

Wyniki głosowania: głosowało 19 radnych.

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2.

Wyniki imienne:

ZA (19)

Banasiak Waldemar, Brzeziński Lech, Kasiorek Ryszard, Koligot Waldemar, Kropidłowski Robert, 

Królasik Łukasz, Ławniczak Rafał, Marciniak Marek, Michalska Anna, Niestrawska Aneta, 

Ochędalska Ewa, Pietrzak Grzegorz, Piorun Radomir, Politańska Agnieszka, Szarecki Zbigniew, 

Tomczak Henryk, Tomicki Marek, Wasiak Zenon, Wieczorek Dorota.



PRZECIW: (0)

WSTRZYMUJĘ SIĘ: (0)

BRAK GŁOSU: (0)

Nieobecni na sesji (2)

Kozajda Mariusz, Świątek Marek

Wydruk z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.

Uchwała została podjęta, oznaczona Nr XVII/106/2025 i stanowi załącznik nr 18 do 

niniejszego protokołu.

Przerwa w obradach od godz. 14.05-14.26

Po przerwie nieobecni na sesji: radny Waldemar Banasiak i radna Aneta Niestrawska.

Ad 15. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Powiatu Kolskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie za 2024r.

Sprawozdanie nie było omawiane, zostało przyjęte przez aklamację. Stanowi załącznik nr 19 do 

protokołu.

Ad 16. Sprawozdanie z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w Kole za 2024r.

Dyrektor SP ZOZ w Kole Grzegorz Gibaszek omówił w skrócie sprawozdanie z działalności za 

2024r. Poruszył m.in. sprawy:

- przebudowy oddziału wewnętrznego;

- doprowadzenia drugiego przyłącza wody do szpitala;

- otrzymanego dofinansowania z Ministerstwa Zdrowia na zakup ambulansu- 523 000 zł;

- naprawy poszycia dachowego i remont sali nr 7 na porodówce;

- przebudowy rejestracji poradni specjalistycznych;

- wzrostu kosztów zawarcia kontraktów lekarskich o kwotę 5 716 445 zł;

- wzrostu kontraktów ratowników medycznych o kwotę 672 355 zł;

- wzrostu kosztów usługi sprzątania kwotę o 671 502 zł;



- wzrostu usług wykonania badań histopatologicznych o kwotę 312 232 zł;

- wzrostu usług wykonania diagnostyki laboratoryjnej o kwotę 772 446 zł;

- ustawowych podwyżkach wynagrodzeń dla personelu średniego od lipca br. Narodowy 

Fundusz Zdrowia nie przekazał na ten cel dodatkowych środków finansowych, SPZOZ musiało 

wygospodarować je z własnego budżetu.

Podczas dyskusji pytanie zadał radny Waldemar Koligot, w temacie spłaty pożyczki w formie 

overdraf? Dyrektor odpowiedział, że jeśli środki na to pozwalają na bieżąco są spłacane raty 

kredytu.

Przewodniczący zamknął dyskusję i poinformował, że sprawozdanie zostało przyjęte przez 

aklamację i stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

Ad 17. Informacja z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów za 2024r.

Sprawozdanie było omawiane na posiedzeniu Komisji Gospodarczej. Informacja została 

przyjęta przez aklamację. Stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

Ad 18. Ocena zasobów pomocy społecznej w Powiecie Kolskim za 2024r.

Sprawozdanie było omawiane na posiedzeniu Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych. Informacja 

została przyjęta przez aklamację. Stanowi załącznik nr 22 do protokołu.

Ad 19. Wolne głosy i wnioski.

Przewodniczący rady Ryszard Kasiorek przypomniał o obowiązku złożenia do 30 kwietnia 

oświadczeń majątkowych.

Ad 20. Zamknięcie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący rady Ryszard Kasiorek zamknął 

obrady XVII sesji o godz. 14:40.

Protokółowała:

Malwina Morzycka
PrzeyAedniczący

Rad^PoylaJMj Kolskiego^ 

^Ryszard Kasiorek


